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Steven Chapra's "Applied Numerical Methods with MATLAB, Third Edition", is written
for engineering and science students who need to learn numerical problem solving.
Theory is introduced to inform key concepts which are framed in applications and
demonstrated using MATLAB. The book is designed for a one-semester or one-quarter
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course in numerical methods typically taken by undergraduates. The third edition
features new chapters on Eigenvalues and Fourier Analysis and is accompanied by an
extensive set of m-files and instructor materials.
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ENVE5800 教材，但有大部分时间都没用这本书，所以没整个看完。
编者有自己的小坚持（恶趣味），锲而不舍的用一个跳崖，啊不，蹦极的例子贯穿我看
到的所有章。难不成是为了配合这个封面？ Google上搜名字直接能找到免费的pdf。

-----------------------------
我瓣可以啊！没想到这本书都有条目。大爱Prof，最温暖最甜的一门课MATH320。不过
书里部分syntax的comment不全，而且书里错误好多 Prof后来基本不按照教材讲了
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